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“Inflatsiooni, eriti toidukaupade hinnatõusu teema teeb murelikuks, sõltumata sellest, mil määral
on hinnatõus olnud õigustatud või mitte,” ütles president Toomas Hendrik Ilvese tänasel
kohtumisel Eesti Kaupmeeste Liidu esindajatega.

      

Riigipea meenutas, et inimeste sissetulekud langesid kuni tänavu suveni ja kiiret palgatõusu
pole ette näha, lisaks on Eestis jätkuvalt suur arv töötuid.

  

“Nii on kujunemas olukord, kus vaesemate elanike olukord halveneb veelgi. Sellises kontekstis
vajab hinnatõusu – kui see on tõesti põhjendatud – selgitamine ratsionaalseid põhjendusi,”
sõnas president Ilves. “Siin on tarvilik kaupmeeste ja tootjate põhjalik ja kannatlik koostöö.”

  

Riigipea nimetas murettekitavaks populistlikke arutelusid niigi sotsiaalselt tundliku teema osas,
lisades: “Eriti halb oleks, kui hinnatõusu teema kujuneks lähenevate valimiste üheks lahmivaks
põhiküsimuseks, mis varjutaks muud olulisemad teemad.”

  

Kaupmeeste liidu tegevdirektor Marika Merilai nimetas kahetsusväärseks, et juba kaua kestnud
majanduslikult keeruline olukord ning eurole üleminek langevad samale ajale.

  

“Need on kaks teineteisest täiesti sõltumatut protsessi,” ütles Merilai. “Mõistame olukorra
tõsidust ja pingelisust ning püüame teha kõik endast oleneva, et jaekaubanduses toimuvad
muutused ja eurole üleminek oleksid tarbijale võimalikult vähem ebamugavad.”

  

Kohtumisel osalesid Kaupmeeste Liidu juhatuse esimees Kati Kusmin (ETK), Kaupmeeste Liidu
tegevdirektor Marika Merilai, AS A-Selver nõukogu esimees Andres Järving ja Rimi Eesti Food
AS turundusjuht Andrija Lilleoja.
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